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Referat 
 
- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 
 
Deltagere: Steen Købsted, Marianne Nielsen, Pia Kurtz,  
 Marijanne Danielsen, Morten Kruse, Brian Fremlev, Tove 
Nielsen,  Rene Holst Sørensen 
 
Gæst: Klaus Bonde 
 
Mødested:   Teams 
 
Mødetid: Tirsdag d. 15.02.21 kl. 14:00 

 
                          Dagsorden  
 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt 
 
 
2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde 

Hvor skal grillen stå? Venter til næste møde. 
  

 
3. Orientering af formand 

Vi får 7,7 mil tilbage fra landsbyggefonden, så vi skylder kun 3,5 mill. 
Byrådet har givet tilladelse. 
Skøjtebane: Vandet ruller af og fryser ikke ordentlig, det må gøres bedre 
næste år. 
De unge mennesker, der laver ballade har ødelagt de skilte, der fortæller 
vi har hundevagt. Der er pt. vagtkørsel to gange om ugen. Vi ser på det 
efter Påske. 
AK lægger kloakrør og fjernvarme fra os til Højrimmen,  
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Renovation: nogle af molokkerne skal flyttes. Blandt andet ved nr 5 7 10 
renovationsvæsnet  begår en ulovlighed, når de bakker i rundkørslen.  
Prisen for flytning er faldet fra 250.000 kr til 75.000 kr i egenbetaling. 
 
 

4. Trailerparkering 
“Parkering” ved Langbrokrovej, Der bliver indkørsel fra vores eget område. 
Pladsen ved rundkørsel 3 kan eventuelt bruges til ladestander. 
  

 
5. Køkken i tårnboliger 

Køkkenet er sat op i tårnlejligheden nr. 158 
Vi ser på det to og to, og diskuterer videre næste gang. Martin vil stå for 
fremvisning. Fremtidig lejer faldt pladask for det nye køkken. 

 
 
6. Opsætning af pakkebokse 

PostNord og Nærbokse opsætter en grå boks, ingen udgift for os. Vi 
afventer udspil fra PostNord. 

 
 
7. Ladestander 

Forespørgsel fra beboer, vi tager det op på Beboermødet. Rughaven er 
igang, afd 3 er lige hoppet fra. Bestyrelsen stiller forslag til Beboermødet. 
Clever og Eon er muligheder. 

  
  
8. Eventuelt (herunder dato for nyt møde) alt kan diskuteres 
  - Intet kan besluttes 

Klaus :Salen er totredjedele færdig med at få sat Troltek op. Det bliver flot. 
Manglende isolering er skyld i nogle frostsprængninger, der har forårsaget 
vand fra emhætter. 
De utætte Overdækninger, løsningen hvor overdækning møder murværk 
lægges der en fuge. Udgiftsneutralt for afdelingen. 
Vandrender, Klaus + to advokater og en ekspert skal ud og banke pA dem 
alle sammen i næste uge.  
Marianne ønsker at der laves strøm til julebelysning ved de store træer 
ved nummer 147. 
Den røde asfalt smitter af når der bliver saltet. Det er næsten umuligt at få 
renset af gulvfliserne. Klaus spørger Martine hvad der kan rengøre det. 
Græsset, hvor fugefolkene havde containere, blev slået, men kanterne 
stod meterhøjt. Det er ikke i orden. 
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Haverne bliver ikke checket ved fraflytning, især forhaverne. Det må der 
strammes op på. 
 
 

Næste møde: ved behov indkaldes i Teams 
 

Marijanne Danielsen 
15.02.21 
Referent 

 


